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Cultuurraad Voorschoten 

Strauszplantsoen 20 

2253 CG Voorschoten 

cultuurraadvoorschoten@gmail.com 

 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders van Voorschoten 

Ter attentie van wethouder Inge Nieuwenhuizen 

 

Betreft: voorstel inzake MFA en uitkomst netwerkbijeenkomst 4 oktober 

 

Voorschoten, 13-10-2016 

 

 

Geachte mevrouw Nieuwenhuizen, 

 

De behandeling van het voorstel inzake de MFA in de commissie M&S van september is 

uitgesteld naar de vergadering van donderdag 13 oktober, wegens tijdgebrek maar ook omdat 

dan de uitkomsten van de netwerkbijeenkomst van 4 oktober kunnen worden meegenomen in 

de beraadslagingen. Deze bijeenkomst was een gezamenlijk initiatief van de cultuurraad en de 

gemeente. 

Ons voornemen was om die uitkomsten te bundelen met de uitkomsten van een enquête die 

wij in overleg met de verantwoordelijk ambtenaar hadden uitgezet in onze achterban ter 

voorbereiding van de bijeenkomst, en om op basis daarvan een advies aan u uit te brengen 

over het voorstel inzake de MFA, tijdig genoeg om dat mee te kunnen nemen in de 

beraadslagingen in de commissie. 

 

Tot op heden hebben wij de uitkomsten van de netwerkbijeenkomst van 4 oktober echter nog 

niet ontvangen van de verantwoordelijk ambtenaar. Wel hebben wij tijdens de bijeenkomst 

wederom kunnen constateren dat er duidelijke behoefte is aan een multifunctionele ruimte.  

Op basis van onze bevindingen uit deze en eerdere bijeenkomsten bieden wij u hierbij toch 

alvast een advies aan.  

 

Zodra wij het verslag van de bijeenkomst van 4 oktober hebben ontvangen van de 

verantwoordelijk ambtenaar, zullen wij dat samen met eerdere bevindingen bundelen tot een 

overzicht van de wensen en verlangens uit het culturele veld en aan u aanbieden ten behoeve 

van de bespreking van het voorstel over de MFA in de raadsvergadering van 3 november. Dat 

overzicht kan de basis zijn voor het maken van een realistisch plan voor de multifunctionele 

ruimte in het nieuwe MFA. 

 

Op onze enquête ontvingen wij 15 reacties, bij de bijeenkomst van 4 oktober waren ruim 20 

mensen aanwezig. Het is zoals gezegd overduidelijk dat er grote behoefte is aan ruimte(s) 

voor allerlei cultuuraanbod en culturele activiteiten. Een nieuw te bouwen cultuurhuis moet 

dus naar onze overtuiging niet alleen de bibliotheek en het filmtheater en eventueel BplusC 

huisvesten maar moet ook ruimtes bevatten waar naast de gebruikers van het Cultureel 

Centrum een bont gezelschap van cultuuraanbieders terecht kan en waar kruisbestuiving 

plaats kan vinden. Nadere uitwerking om tot een realistisch plan te komen moet nog verricht 

worden. Voorlopig volstaat een principe-uitspraak. 

 

z.o.z. 
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Ons advies 
 

Met betrekking tot de marktpartijen: 

 

Aan marktpartijen is tot nu toe meegegeven 

1. dat de MFA voor de gemeente budgettair moet worden gerealiseerd, 

2. dat in elk geval de bibliotheek en het filmtheater er in moeten worden gehuisvest, en 

eventueel BplusC, 

3. dat de MFA moet verrijzen in het Centrum. 

Wij vinden dat er nog een 4
de

 punt moet worden toegevoegd: 

4. dat in de MFA nader te bepalen ruimte/ruimtes moet(en) komen voor de vele andere 

culturele activiteiten die ons dorp rijk is. 

Het overzicht dat wij u zullen toesturen kan het begin vormen van de uitwerking van de 

vormgeving van die ruimte. 

 

Met betrekking tot de MFA:  

 

1. Voorgesteld wordt de vrijvallende exploitatielasten als gevolg van de verkoop van beide 

gebouwen in te zetten voor de exploitatie van het nieuwe MFA.  

Wij zijn van mening dat niet alleen de exploitatielasten overgeheveld moeten worden 

maar dat ook de kapitaalopbrengst van beide gebouwen moet worden geïnvesteerd 

in de nieuwe MFA.  
Doet u dat niet dan betekent dat een forse bezuiniging op het toch al krappe budget voor 

cultuur. Als cultuurraad achten wij dat zeer ongewenst! 

Deze investering kan er bovendien toe bijdragen dat de bovengenoemde ruimte/ruimtes 

kan/kunnen worden gerealiseerd en er een echt cultuurhuis tot stand komt. 

  

2. U stelt voor om het gebouw van de bibliotheek en het Cultureel Centrum te verkopen. Dat 

betekent dat de huidige gebruikers van het Cultureel Centrum - met uitzondering van het 

Filmtheater- op straat komen te staan, zonder dat hen (een perspectief op) vervangende 

huisvesting wordt aangeboden. Het is ons gebleken dat zij ook niet op de hoogte waren 

gesteld van de voorgenomen verkoop.  

Uw voorstel om het Cultureel Centrum te verkopen dient vergezeld te gaan van een 

voorstel voor herhuisvesting van alle huidige gebruikers, liefst natuurlijk in de 

nieuwe MFA.  
  

Samengevat adviseren wij  

1. Het huidige voorstel terug te nemen en bovengenoemde punten op te nemen in een 

herzien voorstel. 

2. De onder 4 genoemde voorwaarde toe te voegen in de gesprekken met marktpartijen.  

 

Graag vernemen wij uw reactie op ons advies. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

De Cultuurraad, Liesbeth Mulder, Inge Aarden, Mieneke de Beus. 

 

 

PS Spoedheidshalve sturen wij ons advies via de Griffie ook aan de leden van de commissie 

M&S, zodat het kan worden meegenomen in de besprekingen. 


